
PLENARI ORDINARI DEL CONSELL DE LA FORMACIÓ PROFESSIONAL DE 
TERRASSA

Data: 16 de juny de 2022
Lloc: Sala d’actes de Foment, Ctra. De Martorell, 95. Terrassa
Hora d’inici: 13h

Reglament Representació Participant Delegació Assistència

Presidència Alcalde Jordi Ballart

Teresa 
Ciurana i 
Nuria Marin SI

Vicepresidència Institut Industrial Josep Armengol SI
1 de cadascun dels grups 
municipals 

PSC Carlos Lazaro SI
Ciutadans David Aguinaga Abad SI
Junts x Terrassa Montse Trullas SI

ERC
Josep Miquel Villagrasa
Rodés SI

Tot x Terrassa Salvador Esquius 

2 de la Corporació amb 
competències en Educació

Regidoria Educació Teresa Ciurana SI
Direcció de serveis Teresa Buch SI

2 de la Corporació amb 
competències en 
Ocupació.

Regidoria Ocupació Nuria Marin SI

Direcció de serveis Pilar Gutierrez SI
1 de la Corporació amb 
competències en Comerç i
Turisme. Regidoria de Comerç Jennifer Ramirez s’excusa

Regidoria de Turisme Pep Forn SI
1 de la Corporació amb 
competències en Joventut. Regidoria Joventut Ona Martínez S’excusa
1 de la Corporació amb 
competències en 
Polítiques de gènere.

Regidoria Polítiques de 
Gènere Núria Marín SI

1 de la Corporació amb 
competències en Serveis 
socials.

Regidoria Serveis 
Socials Noel Duque Luci Linuesa s’excusa

1 de la Corporació amb 
competències en 
Universitats. Regidoria Universitat Pep Forn SI
1 de la Corporació amb 
competències en 
Innovació. Regidoria Innovació Pep Forn SI

1 de la Corporació en 
Activitats econòmiques.

Reg Desenvolupament 
Econòmic Núria Marín SI



1 de la Generalitat amb 
competències en 
Ensenyament 

Coordinació Territorial 
d’FP Josep Lluís Medina SI

1 de la Generalitat amb 
competències en Treball i 
Indústria. Direcció oficina SOC

Francesc Xavier 
Argüello

Mònica 
Garcia SI

1 de la Diputació de 
Barcelona amb 
competències en 
Educació.

Gerència Serveis 
d’Educació

Francesca Alaminos 
Escoz Sara Maroto SI

1 de la Diputació de 
Barcelona amb 
competències en 
Promoció Econòmica

Coordinació 
Desenvolupament Eco Javier Villamayor

1 del Consell Comarcal 
del Vallès Occidental.

Conselleria Educació i 
Formació Manuel Robles Elena Donate SI

1 de la Cecot. Direcció de Formació Eulàlia Martínez S’excusa
1 de gremis i/o empreses 
de la Cambra 
Comerç,associats Consell Vocalia comité executiu. Pere Rodríguez i Carbó
1 de la Cambra de 
Comerç. Presidència Cambra Ramón Talamás Josep Beltran SI
1 de cadascuna de les 
empreses, associacions 
empresarials o institucions
d’aquest caràcter, que 
vulguin integrar-se al 
Consell

LAMP Marta Puigdengolas 
Gràfiques Olsa Joan Solanellas
Assessoria Vallparadis Carles Argelagós
Assemp Miguel Angel Salazar
RACC Club Sonia Sampietro
Serafi Jaume Gázquez 
Alpe Margarida López
LEITAT Marta Cid
Circutor Ramon Comellas
Kern Pharma Ferran Vidal
Cimatech S.L. Josep Mª Sorolla
ESTAMP SA Roser Balagué SI
Terrassenca 
d’Informàtica i Serveis Miquel Ortiz
Consorci Sanitari de 
Terrassa Manuel Tornadijo Pérez
INTA Informàtica Miquel Cortés Serra
LaFACT Fupar Montserrat Lao SI
Fundació La Llar 
(LaFACT gent gran) Josep Datzira Navarro Isabel Gómez S’excusa
Autogaratge Dani Daniel Pellicer 
Casarramona Antoni Casarramona 

Obiols
MAPFRE Pere Salazar 



NIFCO Jordi Miranda
INEO Prototipos Raúl Aguilera Molina
PROLINE Jordi Miquel Morlà
ASEITEC Carles Cosials SI

1 de cada Gremi constituït
a la ciutat.

Gremi Quimic Rossend Marquès s’excusa
Institut Industrial Josep Armengol
GREINTEC Ignasi López i Vidal 
Fusters, Ebenistes i 
Similars Joaquim Soler Macià 
Gremi de la Construcció Noel Cabello

2 de l’organització 
sindical Unió General de 
Treballadors

UGT Mónica Vitolo

UGT Montse Gonzalez

2 de l'organització sindical
Comissions Obreres.

CCOO Raúl Aragonés Ortiz s’excusa

CCOO Jordi Setó SI
1 per a cadascun dels 
sectors de producció 
implicats dels sindicats 
CCOO i UGT.
1 de cadascun dels centres
de formació professional 
i/o ocupacional de 
Terrassa i àrea 
d’influència que vulguin 
integrar-se al Consell.

Escola Llar Raquel Reillo 
Ins Nicolau Copernic Victor Lino Martínez
Creixen Mª Carme Huertas SI
Ins Santa Eulàlia Manuel Torres 
Escola d'Art i Disseny Ramon Alemany SI
Ins Terrassa Anna Molist SI
Egara Formació Montse Magaña 
Cingle Laura Rebollo 
L'Heura Anna Candel
Ins Montserrat Roig Anna Soler Carles Peiró SI
Escola Pia Carles Cereceda SI
ESTAE (Ins Teatre) Aleix Soler SI
Ins Cavall Bernat Angels Pujantell SI
Salesians Miquel Armengol SI

Escola Edgar
Montse Ramon 
Carrasquer

Joaquima de Vedruna Xavier Baena

Vilamanyà
Ana Mª Vilamanyà 
Guiteras

Ins Blanxart Marta Fuentes Bellvís
Autoescola Vallparadis Jose Juan Vilar García
Actiu Humà Núria Patsy
Centre FP Sant Llàtzer Pilar Arrufat SI

Centre FP Atletia
Marc Barrachina 
Rotllàn

Vedruna Vall Ismael Peràlvarez 
Garrido



1 de les Associacions de 
Mares i Pares d'alumnes.
1 de cadascuna de les 
Universitats presents a la 
ciutat, així com aquelles 
que, per la procedència de 
l'alumnat o per altres 
raons, vulguin integrar-se 
al Consell.

Sots director ESEIAAT David González

Director de SS. ESCODI Cristian Verdaguer
1 de cadascuna de les 
Associacions, Entitats, 
ONG, etc. que el seu 
àmbit d’actuació estigui 
relacionat amb els 
objectius d’aquest Consell
i que vulguin integrar-se 
en el Consell.

Creu Roja Marià Gàllego 

AM Alexandre Galí Núria Esteba

AMITS (Ass. Mestres 
industrials i tècnics 
superiors) Antonio Rodriguez S’excusa

1 de cadascun dels 
municipis de l’àrea 
d’influència de Terrassa 
adherits al Consell.

Ajunt. Ullastrell Alcalde Sr. Jaume Puig Puig
Ajunt. Vacarisses 
Alcalde Antoni Masana Ubach Paola Moral SI
Ajunt. Rellinars 
Alcaldessa Marta Roqué Aubia SI
Ajunt. Viladecavalls 
Alcalde

Cesca Berenguer 
Priego

1 de cadascun dels 
col·lectius de joves de la 
ciutat adherits al Consell. 

Representant Col.lectiu 
Joves

Altres membres de la 
Comissió Permanent que 
no tinguin representació 

Vocal comité executiu 
Cambra Pere Rodríguez i Carbó

Altres persones assistents Direcció general FP a 
Catalunya

Angel Luis Miguel 
Rodríguez SI

Direcció de SSTT Maite Fons SI
Assessor regidora 
Educació Rafa Homet SI
Cap d'Àrea Cicles Vida Santi Martinez
Servei Educació Javier Lacárcel SI
Servei Educació 
Secretaria tècnica del 
Consell Marta Mencia SI
Servei Educació (FP) Nathalie Emond SI
Foment Verònica Ruiz SI
ESTAE (Ins Teatre) Jose Antonio Muñoz SI
Escola Edgar Raquel Rueda SI

La sessió del Plenari comença a les 13.08h



Teresa Ciurana dóna la benvinguda, agraeix l’assistència dels diferents membres del Plenari i
celebra la tornada al format presencial. Recorda que el Consell porta 20 anys treballant en la
línia de l’FP com a sistema integrat que la llei 10/2015 va institucionalitzar fa 4 anys.  Aquest
sistema es basa en la sinergia entre món educatiu i de l’ocupació, la qual cosa es reflecteix en
les responsabilitats compartides entre els dos serveis municipals. Tot i valorar positivament
l’augment de preinscripcions, lamenta que l’FP sigui encara una opció d’homes, de rendes
baixes i s’associï amb un alumnat amb necessitats específiques de suport educatiu. Davant de
la sobre demanda de determinats cicles, planteja el foment de carreres de qualitat que donin
resposta a les demandes del teixit econòmic i social i defensa la necessitat de centre d’FP
integrat.  A  continuació  la  regidora  posa  en  valor  la  xarxa  Terrassa  Orienta  i  el  seu
desplegament eficaç a través d’accions com la Fira Terrassa Futur, enfocada a generar talent a
partir de la complicitat entre el món educatiu i productiu. 

Tot seguit Núria Marín recalca la importància del Consell, el treball conjunt entre agents i les
estratègies coordinades i adaptades al territori a partir de la diversitat de mirades. Considera
que l’FP és una opció de qualitat, fruit del treball conjunt entre agents educatius, econòmics i
socials i enfocada a millorar l’encaix entre empreses i interessos de la ciutadania. Afegeix que
el fet que el Plenari es celebri a Foment és un bon exemple de coordinació entre serveis i que
Terrassa és una ciutat capdavantera en aquest àmbit.

Teresa  Ciurana  i  Núria  Marín  deleguen  la  conducció  de  l’acte  a  Marta  Mencia,  qui  va
introduint punts des del faristol:

1. Lectura i aprovació de l’acta de la reunió anterior

Marta Mencia projecta  l’ordre del dia i  demana l’aprovació per assentiment de l’acta  del
plenari extraordinari del 2 de setembre i del plenari ordinari del 18 de maig del 2021. Les
dues actes s’aproven, amb la possibilitat de fer arribar més endavant alguna esmena.

2. Avaluació de la Fira Terrassa Tria Futur 2022 (inversió dels punts 2 i 3)

Teresa Ciurana destaca que més del 50% alumnes de quart d’ESO fa l’opció d’un grau FP i la major
demanda se centra  en  6 cicles, deixant d’altres  amb manca d’alumnat. Explica que davant de les
xifres d’abandonament, les diferències de gènere entre cicles de tecnologia i cura i la necessitat de
millora  l’orientació,  el  nou  govern  va  voler  organitzar  la  Fira,  que  ha  tingut  dues  edicions
telemàtiques  i  una  presencial,  sent  l’eina  virtual  disponible  durant  tot  l’any.  Sent  la  màxima
expressió de l'estratègia de la Xarxa Terrassa Orienta,  la Fira vol enfocar la mirada cap a sectors
econòmics per tal de conèixer-ne els oficis i l’oferta formativa. Considera que ha complet totes les
expectatives d’oferta i assistència. 

A continuació Núria Marín valora que el projecte TTF ha estat un èxit de coordinació, ha fet arribar
a milers de persones propostes de millora del seu futur professional, ha comptat amb una bona
representació d’agents econòmics i socials, ha visibilitat l’encaix entre mon educatiu i productiu, ha
ofert  orientació  a  la  ciutadania  i  transmès  la  importància  de  fer  formació  al  llarg  de  la  vida  i
reciclar-se. Hi han participat més de 20 empreses, facilitant que la ciutadania estigui a prop del



mercat  del  treball  i  hi  ha  hagut  espais  d’intercanvi  entre  formació  i  oficis  amb  la  voluntat
d’incorporar nous talents. 

Tot  seguit  Marta  Mencia  aporta  dades  relacionades  amb  els  tres  àmbits  de  la  Fira:  la  mostra
d’ensenyament,  la  part  virtual  i  la  part  presencial.   Recalca  que  s’han  dut  a  terme  diferents
estratègies  (estands,  píndoles,  exhibicions,  xerrades en línia,  etc)  per  arribar  a  diferents públics
(alumnes,  famílies,  ciutadania  en  general...).  Apunta  la descentralització  a  3  centres  cívics,  la
participació  de  molts  centres,  grups  joves  i  entitats,  per  tal  de  conèixer  les  opcions  i  dibuixar
itineraris  formatius.  Posa  en  valor  el  material  enregistrat  com a  banc  de  recursos  d’orientació
https://triafutur.terrassa.cat/

Com a xifres, destaca l’afluència de més de 6.000 persones en dos dies, 63 expositors de centres i
entitats, 20 estands d’empreses de la ciutat, 30 xerrades , 8 exhibicions d’empreses i 40 activitats.
Finalment, comenta que les 45 xerrades virtuals, no van funcionar tan bé.

Seguidament Verònica Ruiz posa en valor la participació a la fira presencial dels centres educatius i
la part ocupacional i l’organització d’itineraris amb la voluntat d’oferir una visió global del món
educatiu i l’empresa, comptant amb visites guiades a càrrec de joves. Convida a aprofitar el banc de
recursos on-line.

Per acabar, es projecta el vídeo «Tria futur» que aporta un testimoni visual del que ha estat la Fira 
2022: https://www.youtube.com/watch?v=w7bg4Qgjf2Y     

3.  Nova  oferta  formativa  i  nou  calendari  a  càrrec  del  Sr.  Àngel  Luis  Miguel  Rodríguez,
director general de la formació professional de Catalunya (inversió dels punts 2 i 3)

El Sr. Àngel Luis Miguel Rodríguez saluda els membres del Consell i demana disculpes per entrar 
tard a la sessió. 

Per començar, fa referència a la nova oferta d’FP que se situa al llarg de la vida i inclou els diferents
subsistemes, mantenint l’objectiu d’oferir qualificació a les persones. Incideix amb què la nova llei
orgànica  3/2022,  de  31  de  març,  d’ordenació  e  integració  de  la  Formació  Professional  està
relacionada amb el dret de les persones i apunta cinc graus de formació: Grau A: acreditació parcial
de competència, grau B: certificat de competència, grau C: certificat professional, Grau D: cicle
formatiu  i  Grau  E:  curs  d’especializació.  Destaca  que  a  cadascú  dels  graus  existiran  ofertes
vinculades als nivells 1,2 i 3 del Catàleg Nacional d’estàndards de Competències Professionals.

A continuació recalca que tota la formació ha de ser dual i l’orientació s’enfoca al llarg de la vida. 
Apunta també l’impuls a la innovació, la mobilitat i l’externalització.

Considera que no ens ve de nou, tenim la llei catalana que  ens  parla d’FP integrada, de centres
integrats, de l’orientació al llarg de la vida, la innovació i l’acreditació. Afegeix que els certificats
de professionalitat  i  els títols tenen la mateixa font.  Sobre tema dual,  apunta que ja teníem les
practiques a centres de treball.

El Sr. Àngel Luis Miguel Rodríguez creu que el desplegament de la llei serà lent. 

https://www.youtube.com/watch?v=w7bg4Qgjf2Y
https://triafutur.terrassa.cat/


Explica que l'Agència de formació i qualificació professional fa prospectiva per detectar necessitats
de  qualificació  de  les  persones.  Diu  que  cal  tenir  en  compte  les  diferents  mirades  (empresa,
persones  treballadores,  administracions  locals,  joves  i  famílies),  per  tant  per  ser  objectiva  la
prospectiva s’ha de vincular amb territoris i persones. 

Transmet una reflexió sobre l’orientació que no només s’ha de fer a quart d’ESO sinó també a
batxillerat i incloure etapes més primerenques. No només s’orienta des del del sistema educatiu sinó
que tothom és agent orientador. 

Per  una  altra  banda  apunta  que  hi  ha  professions  que  es  desconeixen,  a  primària  hi  ha  molt
desconeixement  de  l’empresa  i  cal  orientar  les  persones  que  orienten,  en  base  a  un  material
d’orientació que sigui  comú. A part  de l’alumnat,  cal  orientar les  famílies,  que no saben quins
sectors busquen persones i cal orientar també les persones treballadores per a què se’ls reconegui
competències. A banda hi ha empreses i serveis que desconeixen l’FP,  per tant,  s’ha d’orientar la
societat en general.

Com a conclusió apunta que la nova llei apunta una oferta integrada, al llarg vida, per a totes les 
persones, modular, combinant itineraris a diferents sectors, capitalitzable i tota l’oferta està 
relacionada amb unitats de competències.

De cara a l’oferta del sistema educatiu 2022-23, el Sr. Àngel Luis Miguel Rodríguez recalca que:

- el nombre de grups ha augmentat de 276, en igual als últims cinc anys
- s’ha tingut en compte el caràcter inclusiu de l’FP amb un 1 de cada 5 nous grups adreçat a un
col·lectiu més vulnerable de grau bàsic, PFI o IFE.
- apareixen nous perfils en els PFIs com el de zelador, i els IFEs com el de cura d’animals i espais
verds
- s’han augmentat grups a sectors on falta gent com la conducció de transport de carretera o les
energies renovables (en aquest últim queden places vacants)
- s’ha creat un nou cicle de promoció d’igualtat de gènere
- s’han creat nous cursos d’especialització de perfils professionals molt concrets,  per  exemple de
xarxes 5G o intel·ligència artificial
- s’han creat 38 grups nous d’informàtica i digitalització i 33 grups a l’àmbit sanitari.
En aquest punt el director general considera que hi ha prou oferta tenint en compte la dificultat de
trobar empreses de pràctica.
- s’han creat programes de mobilitat i 160 grups de foment de llengües estrangeres
- a nivell de Vallès Occidental l’oferta d’FP inicial va augmentar de 13 grups el 2021-22, ara de cara
al 22-23 augmenta de 35 grups.

Un cop exposades aquestes dades, el Sr. Rodríguez conclou amb una sèrie de reflexions:
- no podem tenir únicament una mirada municipal, la formació s’ha de fer allà on passen coses i per
tant l’alumnat s’ha de poder desplaçar a centres referents.
- el 18 % de persones amb assignació de plaça no es matricula (s’explica en part per la doble via de
preinscripció a Grau Superior i universitats, la no acreditació de l’ESO que frena l’accés a grau
mitjà i el fet que encara hi ha gent que fa una sola petició d’FP.
- els perfils professionals són canviants, cal dotar l’alumnat de competències



4. Memòria del Consell de l’FP 2021

Josep Armengol com a vice-president del consell valora des del seu punt de vista la importància de
la línia estratègica d’adequació de l’oferta formativa a les necessitats del sistema productiu posant
en valor la proposta que va fer en el plenari com a Cecot de lideratge del grup de treball “encaix FP
i  empresa”  sobre  el  metall  i  el  tèxtil.  Opina  que s’està  analitzant  el  sistema per  millorar  però
lamenta que no es trobi personal en sectors importants del mercat laboral com el turístic, l’industrial
o el de les noves tecnologies. Apunta que tenim 3 milions de persones aturades, la taxa d’atur és del
13%, la quart part sent joves. En aquest sentit el Consell de l’FP ha de contribuir a analitzar el
desencaix entre l’oferta formativa i el mercat laboral i potenciar l’eina de l’orientació a famílies,
estudiants i empreses. Acaba amb una valoració positiva de la tasca del Consell.

Marta Mencia explica breument el funcionament i les actuacions prioritàries del consell durant el 
2021, puntualitzant que moltes altres iniciatives impulsades per membres del Consell o no també 
s’han de valorar.

En primer lloc destaca el grup de treball "encaix FP i empresa" liderat per la Cecot, que analitza les
necessitats del sector del metall i tèxtil, conclusions del qual segurament es presentaran després de
l’estiu. Posa en valor la contribució de l’Observatori  de l’Ajuntament,  la Cecot, la Cambra i el
Servei d’empresa de Foment, etc i apunta altres sectors que també necessita personal qualificat com
els xarcuters.

A continuació presenta la nova oferta d’FP inicial a Terrassa: PFIs d’auxiliar en centres sanitaris i de
vendes, Grau Mitjà de gestió administrativa a l’àmbit sanitari i de comercialització de productes
alimentaris, grau bàsic de sistemes microinformàtics i xarxes i CFGS 3x2 de sistemes informàtics
en xarxa  i desenvolupament d’aplicacions multiplataforma. Convida a consultar les novetats  al
Portal Treball Terrassa. 

La nova oferta formativa en fp inicial està publicada en aquest link:
https://www.terrassa.cat/oferta-fp-terrassa

Continua comentant altres actuacions com la Xarxa Terrassa Orienta amb un nivell d’assistència alt
a les 3 sessions, les beques de la Fundació Impulsa i Erasmus+, el protocol per donar a conèixer
l’oferta de formació i de pràctiques laborals que ofereixen l’Ajuntament i els agents econòmics,
socials i de l’àmbit formatiu de la ciutat a través del portal Treball Terrassa, del qual destaca els
programes professionals per a joves. 

Recordatori  que  existeixen  diversos  programes  tant  de  formació  professional  incial  com  de
formació per   a  l’ocupació adreçat  especificament  a  joves  en aquesta  secció del  portal  Treball
Terrassa

https://www.terrassa.cat/oferta-fp-terrassa


https://treballterrassa.cat/programes-professionals-per-a-joves/

També destaca que des de la creació del nostre consell  fa 20 any el qual va ser el  segon consell de
fp local de tot Catalunya el Fòrum de Ciutats amb Consells de l’FP ha anat creixent i projecta el
mapa dels nous territoris incorporats. 
https://www.terrassa.cat/forumciutatsconsellfp

Tot seguit Verònica Ruiz de Foment presenta el recull estadístic destacant el nou format en 3 blocs,
FP inicial, Formació Ocupacional i Formació Contínua. Transmet la satisfacció de 
de disposar dades que ha facilitat el SOC sobre els seus programes.

5. Propostes pel 2022

Teresa  Buch com a  directora  del  servei  d’educació  i  Pilar  Gutiérrez  com a  gerent  de  Foment
expliquen les propostes mes novedoses que han anat sorgint en anteriors òrgans, recollint algunes de
les idees d’actuacions conjuntes. 

Pilar Gutiérrez destaca:
- el projecte europeu COVE a través de la Cambra de Comerç, sobre centres d'excel·lència i bones
practiques de Formació professional i que comença al juny 2022
- les reunions i propostes conjuntes de planificació de l’oferta d’FP integrada i centres integrats
- la detecció de necessitats que puguin tenir certs sectors o gremis per millorar l’encaix amb l’oferta
d’FP que s’ofereix
- la preparació i millores de la Fira Terrassa Tria futur 2023 

A continuació, Teresa Buch apunta:

- el camí a recórrer per fer millores en el sistema d’orientació en sentit ampli per part de tots els
agents i institucions, incidint en l’accés i cap a on ha de portar aquesta orientació

- la recollida d’idees per a la celebració del vintè aniversari del Consell

- l’interès de convidar a participar als agents de l’ economia  pel bé comú

- el  foment  de l'excel·lència a  través del  programa europeu COVE presentat  per la  Cambra de
Comerç i organitzacions europees

6. Torn obert de paraules

A continuació  David  Aguinaga  adreça  un  prec  al  Director  general.  Tenint  en  compte  el
desencaix entre la demanda de cicles i les necessitats del món laboral així com l’associació
entre l’FP i les rendes baixes, s’ha d’incentivar l’FP d’una altra manera. Es un factor en contra
el fet que un centre educatiu promogui el batxillerat pel fet de no tenir cicles. Cal afavorir una
visió panoràmica per evitar un perjudici molt gran pels estudiants.

https://www.terrassa.cat/forumciutatsconsellfp
https://treballterrassa.cat/programes-professionals-per-a-joves/


El Sr. Rodríguez li dóna la raó al Sr. Aguinaga (Grup municipal Ciutadans), reconeix que
aquesta situació passa també amb centres que només tenen l’ESO o només batxillerat o només
1 cicle. Reconeix que és difícil orientar amb el que no coneixes. D'aquí la importància de la
formar els orientadors i de la formació professionalitzadora dins el decret d’orientació. 

A continuació la Sra Roser Balaguer (ESTAMP) suggereix anticipar el coneixement dels oficis
a través d’obres de teatre, investigacions, etc. El Sr. Rodríguez assenteix i veu que s’hauria de
fer a totes les etapes del sistema educatiu. Considera que les empreses han d’obrir les portes,
que  les  fires  no  han  de  ser  mostres  sinó  promoure  sectors  i  facilitar  itineraris  donant  a
conèixer. 

Tot seguit la Sra. Mònica Garcia del SOC (OTG de Terrassa) apunta el problema per trobar
joves, sobre tot que hagin fet un cicle formatiu de grau superior. Demana als centres educatius
que  recomanin  als  alumnes  que  vagin  a  inscriure’s  al  SOC.  El  Director  general  entén  la
situació i comenta que molt sovint l’alumnat de CFGS ja treballa.

Teresa Ciurana i Núria Marín fan el tancament del plenari agraint l’assistència i implicació de
totes les institucions, entitats, agents socials,econòmics i educatius. 

La sessió s’acaba a les 15.05h.


